



波兰共和国驻华大使馆  
贸易和投资促进处



## 中国-波兰商务交流日

**2016年6月20日，波兰共和国驻华大使馆**

波兰共和国驻华大使馆贸易和投资促进处诚挚地邀请您参加“中国-波兰商务交流日”活动。活动将在**波兰共和国驻华大使馆**内举办，开始时间为**2016年6月20日13:30**。（地址：建国门外，日坛路1号，[地图](#)）

交流活动的目的旨在介绍波兰进口商/出口商以及在波兰的投资项目，并为促进波兰和中波两国间的经济合作可能提供交流的机会。

借波兰多个省政府官员来华考察访问之际，我方特组织安排“中国-波兰商务交流日”活动，届时还有来自波兰马佐夫舍省，罗兹省及卢布林省的超过**10家**的波兰企业代表（参会名单详见附件）以及在华的波兰商务组织代表参会。

我们希望“中国-波兰商务交流日”活动能够为对中波关系发展感兴趣的所有企业和个人（包括进出口商和境外投资企业的代表）提供建立商务往来和交流各自经验的平台。

我们欢迎各方人员在会上发言并做介绍。

齐鲍勃

参赞

贸易和投资促进处主任

波兰共和国驻华大使馆

附件：

1. 日程
2. 波兰企业名单及简介(不包括已在中国有办公室的波兰企业)
3. 报名表

1 Ritan Road, Jianguomenwai  
100600 Beijing, People's Republic of China

tel.: (+86)10 6532 1888  
fax: (+86)10 6532 4958

beijing@trade.gov.pl  
www.china.trade.gov.pl



波兰共和国驻华大使馆  
贸易和投资促进处



## Polish-Chinese Business Day

**20th of June 2016, the Embassy of the Republic of Poland in China**

Trade and Investment Promotion Section, in the Embassy of the Republic of Poland in China have the pleasure to invite you to the Polish-Chinese Business Day event. The event will take place in **the Embassy of the Republic of Poland in China on the 20th of June**, and will start at **13.30** (address: Beijing, Jianguomen Wai, 1 Ritan Str.).

The aim of the meeting is to present the offers of Polish exporters, investment projects in Poland, as well as to create opportunity for discussion about possibilities of promoting Poland and economic cooperation between Poland and China.

Polish-Chinese Business Day is held on the occasion of several Marshal's office representatives, and more than 10 enterprises from the mazowieckie, lodzkie and lubelskie voivodeships visit to China (list of participants is included in the attachments). Furthermore, representatives of Polish business community in China are also invited to take part in the event.

We hope that the Day of Polish-Chinese Business will serve as a platform to exchange contacts and views of entities interested in developing Polish-Chinese business relationship – e.g. representatives of enterprises specialized in import/export and foreign investments.

We also kindly encourage all parties to propose presentations and make speeches.

Robert Góralczyk  
Counsellor – Head of the Trade and  
Investment Promotion Section  
Embassy of the Republic of Poland  
in Beijing

### Attachments:

1. Agenda
2. List and description of the Polish enterprises (exc. representatives of Polish business community In China)
3. Registration form

1 Ritan Road, Jianguomenwai  
100600 Beijing, People's Republic of China

tel.: (+86)10 6532 1888  
fax: (+86)10 6532 4958

beijing@trade.gov.pl  
www.china.trade.gov.pl